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Eijsden-Margraten: 16 februari 2023 

Onderwerp: Beantwoording art.36 vragen vervolgvragen Mountainbikeroutes 

Geachte N 

U heeft zich tot het oollege gewend met zes vervolgvragen over de vergunningvrije 

werkzaamheden met betrekking tot de mountainbikeroutes. In deze brief ontvangt u de 

antwoorden op deze vragen. 
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De voornaamste reden waarom dit initiatief vergunningsvrij uitgevoerd kan worden is 

omdat de werkzaamheden passen binnen de regels van de eerder genoemde 

bestemmingsplannen. Deze plannen worden vastgesteld door de gemeenteraad. Door 

specifieke of strengere regels op te nemen in toekomstige bestemmings- of 

omgevingsplannen kunnen dit soort initiatieven meer gestuurd worden. 

1. Er zou volgens de beantwoording geen vergunning nodig zijn voor het aanleggen van 

16,5 km nieuwe mountainbikeroutes in onze gemeente. Hoe is dit mogelijk aangezien 

hier sprake is van verharding van - gedeelten van - wandelpaden? Welke paden zijn 

voorzien van een verharding van kalksteinschotter? Graag via een kaartje verduidelijken. 

De aanvragen hadden betrekking op het realiseren van mountainbikeroutes, deze routes 

gaan (deels) over bestaande paden. Uit de aanvragen is niet gebleken dat er 

verhardingen toegepast worden. Wel zouden op enkele plekken werkzaamheden 

plaatsvinden waarbij de hoogte van het maaiveld wijzigt. Deze werkzaamheden zijn enke! 

vergunningplichtig als het bestemmingsplan dit voorschrijft. Dat was hier niet het geval en 

daardoor is er geen sprake van een omgevingsvergunningplicht. 

In de aanvraag is met betrekking tot de route in Margraten aangegeven dat gebruik wordt 

gemaakt van kalksteinschotter. Op het moment van de behandeling van de aanvraag kon 

de initiatiefnemer nog niet aangeven op welke plekken dit materiaal toegepast zou 

worden, omdat nog niet bekend was waar de plaatselijke moddervorming zou optreden. 

In de brief ‘mededeling vergunningsvrij’ is daarom aangegeven dat de activiteit met 

betrekking tot het toepassen van plaatselijke kalksteinschotter geen onderdeel uitmaakt 

van de aanvraag. Als duidelijk is waar, hoeveel en wanneer kalksteinschotter wordt 

toegepast zal de aanvrager contact met de gemeente opnemen om te beoordelen of hier 

nog een vergunningplicht voor geldt. Dit aspect staat daarom los van deze kwestie. 
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2. De provincie is volgens u hiermee akkoord gegaan. Bezit de provincie over de 

volledige informatie? Is het niet wat gemakkelijk om de bal bij de provincie neer te 

leggen? 

Aangezien geen activiteiten uit de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo) 

aan de orde zijn bij deze aanvragen (immers: vergunningsvrj), bestaat geen 

aanhaakplicht in het kader van de Wet natuurbescherming. Dit betekent dat de provincie 

geen toestemming hoeft te geven in het kader van de aanvraag om 

omgevingsvergunning. De aanvrager heeft op eigen initiatief het plan voorgelegd aan de 

provincie, en hun advies met de gemeente gedeeld. Of de provincie in het bezit is van de 

volledige informatie, kunnen wij niet beoordelen en was bij het beoordelen van de 

aanvraag niet relevant. 

3. De fysieke uitvoering heeft plaatsgevonden zonder inwoners en de zeer betrokken 

VTN Cadier en Keer te informeren omdat het volgens u een vergunningsvrij initiatief 

betrof. Het besluit kon via de officiële kanalen worden getraceerd en opgevraagd. In de 

wetenschap dat dit om een indringende aanpassing van het buitengebied ging, zou u hier 

zeker actief burgerparticipatie moeten hebben toegepast. Waarom heeft u dit niet 

gedaan, zeker gezien het feit dat dit met de Omgevingsweet voor de deur in de toekomst 

wel zal moeten gebeuren? 

De aanvragen om omgevingsvergunning zijn op twee momenten gepubliceerd op de 

website www.officielebekendmakingen.nl. Het eerste moment is het indienen van de 

aanvraag en het tweede moment is de afhandeling van de aanvraag. Op basis hiervan 

kan iedereen de aanvraag digitaal opvragen of fysiek komen inzien. Hiervan heeft één 

persoon gebruik gemaakt bij de aanvraag met betrekking tot de mountainbikeroute in 

Margraten. De overige aanvragen zijn door niemand ingezien. Wij hebben in dit geval 

gevolgd wat de wet voorschrijft voor wat betreft bekendmaking en niet actief contact met 

belanghebbenden en/of inwoners opgenomen. Dit ervan uitgaande dat de publicaties 

afdoende zouden zijn. 

Daarnaast is het aan de initiatiefnemer om burgerparticipatie toe te passen. Participatie is 

{net als nu) een mogelijkheid en geen plicht onder de Omgevingswet. 

4. De onvoldoende aanwezige ecologische verbindingen in onze gemeente worden met 

de aanleg van de nieuwe mountainbikeroutes nog verder in aantal verminderd. De vraag 

wanneer en hoe u deze routes gaat herstellen en/of uitbreiden heeft u niet beantwoord, 

wellicht vanwege de onduidelijkheid van mijn vraagstelling. Graag alsnog beantwoorden 

Het realiseren van de mountainbikeroutes is vergunningsvrij, het herstellen en/of 

uitbreiden van de onvoldoende aanwezige ecologische verbindingen staat hier Ios van. 

Als vaststaat dat de onvoldoende aanwezige ecologische verbindingen in onze gemeente 

verder worden aangetast door de aanleg van de nieuwe mountainbikeroutes, dn zal dit 

in een ander (juridisch) kader aan de orde moeten komen. 

5. De toetsingsmethodiek Quickscan zou volgens de initiatiefnemer op bepaalde 

onderdelen zijn verouderd en daarom heeft u deze methode niet gebruikt. IS dit niet de 

omgedraaide wereld? Moet de gemeente niet de toetsingsmethodiek bepalen? Welke 

methodiek heeft de gemeente uiteindelijk gebruikt? 

Zoals vermeld in de beantwoording op uw eerste vragen, heeft het document ‘Quickscan 

Wet natuurbescherming aanpassing mountainbikeroutes Eijsden-Margraten’ geen 

onderdeel uitgemaakt van de beoordeling van de aanvraag. Aangezien de 
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werkzaamheden vergunningvrij uitgevoerd kunnen worden hebben wij geen eisen gesteld 

aan de inhoud van een document dat geen onderdeel! uitmaakt van de beoordeling van 

de aanvraag. 

6. Het Manifest Buitengewoon Buitengebied is inderdaad een beleidsstuk en dit zou 

volgens de beantwoording van mijn eerdere vragen niet te hoeven worden gevolgd 

omdat het bestemmingsplan het initiatief niks in de weg legde/legt. Welk 

bestemmingsplan bedoelt u? Waarom niet breder gekeken en de Kerndoelen gevolgd die 

in het Manifest worden genoemd? 

Het aanleggen van mountainbikeroutes past binnen de regels van de 

bestemmingsplannen ’Buitengebied Margraten 2009 en 'Kern Margraten’. Zoals in de 

beantwoording op uw eerste vragen reeds aangegeven is een verdere toetsing aan 

beleidstukken niet aan de orde als het initiatief voldoet aan de regels van het 

bestemmingsplan. De wet biedt daarvoor geen ruimte. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Eijsden-Margraten, 

De gemeentesecretaris, _ De burgemeester, 
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